



INTERNATIONAL RESCUE COMMITTEE (IRC)

Request for Proposals

Life Insurance in West Bank, Jerusalem & Gaza -Palestine

IRC Reference #: IRC/RFP/OPT/2026_013

The International Rescue Committee (IRC) is an international, nonsectarian, voluntary organization providing relief, protection for refugees and victims of oppression or violent conflict. IRC responds to the world's worst humanitarian crises and helps people to survive and rebuild their lives. Founded in 1933, the IRC offers lifesaving care and life-changing assistance to refugees forced to flee from war or disaster.

The IRC oPT Program has recently initiated an emergency response program in oPt, and has a requirement to issue a Tender Bid to provide Life Insurance for IRC national staff in West Bank & Gaza- Palestine.

Kindly note that a detailed list of requirements is included in the full tender information, which you can download after filling out the following form:

[IRC/RFP/OPT/2026/Intent to Bid](#)

Where applicable, in case the supplier is unable to provide a deduction at source certificate (for the withholding tax), the tax will be deducted in accordance with Palestinian law and paid on behalf of the supplier to the Ministry of Finance in Ramallah according to the [law](#) No. (8) of 2012 concerning tax deduction at source, issued by the Minister of Finance. And note that payment will only be made to the bank account matching the company's trade registration documents.

To formally submit the complete tender documents through the email provided below:

IRC-oPt-tenders@rescue.org

For inquiries, please send them to the following email:

WB-procurement@rescue.org

Bid submission due date: no later than Wednesday 9th Sep 2026 - (Midnight GMT+3)



INTERNATIONAL RESCUE COMMITTEE (IRC)
لجنة الإنقاذ الدولية (IRC)

طلب عروض أسعار (RFP)

خدمات تأمين على الحياة داخل مدن الضفة الغربية والقدس وغزة، فلسطين

IRC/RFP/OPT/2026_013

لجنة الإنقاذ الدولية (IRC) هي منظمة دولية غير طائفية وتطوعية تقدم الإغاثة والحماية للاجئين وضحايا الاضطهاد أو النزاعات العنيفة. تستجيب لجنة الإنقاذ الدولية لأسوأ الأزمات الإنسانية في العالم وتساعد الناس على البقاء على قيد الحياة وإعادة بناء حياتهم. تأسست لجنة الإنقاذ الدولية عام 1933، وتقدم رعاية منقذة للحياة ومساعدة تغير حياة اللاجئين الذين أجبروا على الفرار من الحرب أو الكوارث.

بدأت لجنة الإنقاذ الدولية (IRC) مؤخراً برنامج استجابة طوارئ في فلسطين، ولديها **متطلب لإصدار مناقصة (Tender Bid)** لتقديم خدمة تأمين على حياة موظفيها المحليين داخل مدن الضفة الغربية والقدس وقطاع غزة في فلسطين.

يرجى ملاحظة أن قائمة مفصلة بالمتطلبات مضمنة في وثائق العطاء الكاملة، والتي بإمكانكم تحميلها بعد تعبئة النموذج على الرابط التالي:

[IRC/RFP/OPT/2026/Intent to Bid](https://www.rescue.org/rfp/opt/2026/intent-to-bid)

في حال عدم تمكن المورد من تقديم شهادة خصم من المصدر (الخاصة بضريبة الاستقطاع)، سيتم خصم الضريبة وفقاً للقانون الفلسطيني ودفعها نيابة عن المورد إلى وزارة المالية في رام الله، وذلك بموجب القرار **بقانون رقم (8) لسنة 2012** بشأن الخصم من المصدر الصادر عن وزير المالية. كما نود التنويه إلى أن الدفعات ستتم فقط على الحساب البنكي المطابق لاسم الشركة الوارد في شهادة التسجيل الخاص بها.

لتقديم وثائق المناقصة الكاملة رسمياً، يرجى إرسالها عبر البريد الإلكتروني الموضح أدناه:

IRC-opt-tenders@rescue.org

للاستفسارات والأسئلة المتعلقة بالعطاء، يرجى إرسالها عبر البريد الإلكتروني الموضح أدناه:

WB-procurement@rescue.org

آخر موعد لتقديم وثائق العطاء هو يوم الأربعاء الموافق 9 سبتمبر /أيلول 2026 (منتصف الليل GMT+3)